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Protokół z XII (12) posiedzenia 

Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej 

w dniu 25 marca 2025 roku 

 

      godz. 1300-1402 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Biłas Władysław  

2. Ciołek Andrzej 

3. Czyż Paweł Artur 

4. Dzienis Jarosław Wiktor 

5. Kazaniecki Krzysztof Tomasz- Starosta 

6. Kozioł Anna Anetta 

7. Kuliś Małgorzata Marianna 

8. Mościński Piotr 

9. Rant Piotr  

10. Senda Grażyna Barbara 

11. Staroszczuk Anna 

12. Walc Jarosław 

13. Wardziejewska Marzanna Marianna 

14. Wójtowicz Stanisław 

15. Zyborowicz Anna  

 

Ad.1 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński otworzył 

XII (12) posiedzenie Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu, Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej stwierdził quorum (13 radnych 

obecnych) pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /lista obecności w załączeni - zał. 

nr 1 do protokołu/. 
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Ad.2 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński otworzył 

posiedzenie z proponowanym porządkiem obrad /porządek obrad w załączeniu- zał. nr 2 do protokołu/. 

 

Ad.3 

Przewodniczący Komisji Planowania, Budżetu, Finansów, Promocji Powiatu Gospodarki, 

Ochrony Środowiska, Zdrowia, Oświaty i Polityki Społecznej Pan Piotr Mościński 

poinformował, że protokół z XI (11) posiedzenia Komisji był wyłożony do wglądu  

oraz przesłany drogą elektroniczną. Zapytał czy członkowie Komisji mają uzupełnienia  

bądź sprostowania do protokołu. 

 

Uwag nie zgłoszono.  

 

Komisja jednogłośnie 13 głosami za, przy 2 osobach nieobecnych przyjęła protokół  

z XI (11) posiedzenia Komisji. 

 

Ad.4 

Dyrektor Domu dla Dzieci i Młodzieży „Tacy Sami” Pani Ilona Sierzputkowska przedstawiła 

sprawozdania częściowego złożonego przez Stowarzyszenie na rzecz pomocy dziecku  

i jego rodzinie „Tacy sami” w Gołdapi z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie dwóch 

całodobowych placówek opiekuńczo - wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących 

zadania o charakterze interwencyjnym” w okresie od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 

/sprawozdanie w załączeniu załącznik nr 3 do protokołu/. 

Dyrektor Domu dla Dzieci i Młodzieży „Tacy Sami” Pani Ilona Sierzputkowska 

poinformowała, że placówka kładzie duży nacisk na to, aby dzieci brały udział w zajęciach 

pozalekcyjnych i dzięki uprzejmości fundacji Kolsport i udostępnieniu toru wodnego  

przez Ośrodek Sportu i Rekreacji uczestniczą w nauce pływania. Oprócz tego uczestniczą 

również w zajęciach akrobatycznych, jeżdżą konno, grają w klubie Rominta Gołdap, korzystają 

z zajęć plastycznych oraz lekcji gry na gitarze w Domu Kultury w Gołdapi czy boks w klubie 

Husaria. Dyrektor Domu dla Dzieci i Młodzieży „Tacy Sami” Pani Ilona Sierzputkowska 

powiedziała, że w razie potrzeby wychowankowie są umawiani do lekarzy specjalistów  

i w 2024 były to wizyty w poradni m.in. psychiatrycznej, ortodontycznej, neurologicznej, 

alergologicznej, dermatologicznej, stomatologicznej oraz urologicznej. Dyrektor Domu  
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dla Dzieci i Młodzieży „Tacy Sami” Pani Ilona Sierzputkowska dodała, że planowane  

jest założenie dwóch aparatów stałych dla dwójki wychowanków. Dyrektor Domu dla Dzieci  

i Młodzieży „Tacy Sami” Pani Ilona Sierzputkowska poinformowała, że została podpisana 

umowa z bankiem żywnościowym w Piszu. Dyrektor Domu dla Dzieci i Młodzieży „Tacy 

Sami” Pani Ilona Sierzputkowska dodała, że stowarzyszenie współpracuje z takimi fundacjami 

jak „One Day” w Warszawie. Dyrektor Domu dla Dzieci i Młodzieży „Tacy Sami” Pani Ilona 

Sierzputkowska poinformowała, że we wrześniu uzyskano pomoc w postaci wyprawki szkolnej 

od pracowników Starostwa Powiatowego w Gołdapi oraz wychowankowie otrzymali prezenty 

dzięki fundacji „Mikołaj w Koronie.” Dyrektor Domu dla Dzieci i Młodzieży „Tacy Sami”  

Pani Ilona Sierzputkowska dodała, że wychowankowie byli na wycieczce w Gdańsku  

i wychowawcy pozyskali środki na opłacanie tego wyjazdu od lokalnych przedsiębiorców. 

Został zorganizowany również biwak nad Jeziorem Czarnym, dwójka wychowanków  

była również na wyciecze w Londynie, dwie dziewczynki wyjechały z wychowawcą w polskie 

góry, a rok zakończył się wyjazdem do Energylandii i wycieczką po Krakowie. Dyrektor Domu 

dla Dzieci i Młodzieży „Tacy Sami” Pani Ilona Sierzputkowska dodała, że na święta Bożego 

Narodzenia wychowankowie zostali obdarowani prezentami przez pracowników starostwa, 

fundacji „Dbamy o Młodych”, czy właśnie „Mikołaj w Koronie.” Dyrektor Domu dla Dzieci  

i Młodzieży „Tacy Sami” Pani Ilona Sierzputkowska poinformowała, że wykonano wymianę 

nawierzchni pod budynkiem oraz wyremontowano dwa prysznice.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Komisja 13 głosami za, przy 2 osobach nieobecnych przyjęła sprawozdanie częściowego 

złożonego przez Stowarzyszenie na rzecz pomocy dziecku i jego rodzinie „Tacy sami”  

w Gołdapi z realizacji zadania publicznego „Prowadzenie dwóch całodobowych placówek 

opiekuńczo - wychowawczych typu socjalizacyjnego łączących zadania o charakterze 

interwencyjnym” w okresie od 01.01.2024 r. do 31.12.2024 r. 
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Ad.5 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

przedstawiła sprawozdanie z działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2024 rok  

w porównaniu do roku 2023 /sprawozdanie w załączeniu załącznik nr 4 do protokołu/. 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi Pani Sylwia Wrzesień- Kisielewska 

szczegółowo omówiła sprawozdania z działalności Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi  

za 2024 rok w porównaniu do roku 2023 w formie prezentacji multimedialnej.  

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy są pytania do przedstawionego 

sprawozdania. 

 

Członek Komisji Pan Andrzej Ciołek powiedział, że oglądając prezentację można uzmysłowić 

sobie ile czasu i pracy poświęciła Pani Dyrektor, ponieważ zadań inwestycyjnych  

było naprawdę wiele. Członek Komisji Pan Andrzej Ciołek powiedział, że również cieszy  

fakt wykonywania próbnych odcinków. Członek Komisji Pan Andrzej Ciołek powiedział,  

że dobrze rozumie, że powiat nie ponosi kosztów za te próbne odcinki i cieszy się,  

że Pani Dyrektor wpadła na taki pomysł i ujęła to w ofercie przetargowej. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie.  

 

Komisja 12 głosami za, 1 głosie przeciw oraz przy 2 osobach nieobecnych przyjęła 

sprawozdanie z działalność Zarządu Dróg Powiatowych w Gołdapi za 2024 rok  

w porównaniu do roku 2023. 

 

Ad.6a 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań i wysokości środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania  

w 2025 roku /projekt uchwały Rady Powiatu w załączeniu-zał. nr 5 do protokołu/. 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gołdapi Pani Małgorzata Gryszkowska 

poinformowała, że pismem z dnia 18.02.2025 roku, Państwowy Fundusz Rehabilitacji  

Osób Niepełnosprawnych poinformował o wysokości środków PFRON przypadających  

w 2025 roku na zadania dotyczące rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 
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niepełnosprawnych. Według algorytmu na realizację zadań określonych w ustawie Powiat 

Gołdapski otrzymał na 2025 rok środki w wysokości 2 337 556zł, w tym 1 759 800 zł  

na działalność warsztatu terapii zajęciowej, 577 756zł na pozostałe zadania. W stosunku  

do 2024 roku Fundusz zwiększył środki PFRON dla Powiatu Gołdapskiego na 2025r.  

o 42 883zł. Biorąc pod uwagę wzrost środków na działalność warsztatu terapii zajęciowej  

o 75 000zł, kwota na pozostałe zadania dotyczące rehabilitacji społecznej i zawodowej  

osób niepełnosprawnych została zmniejszona w stosunku do 2024 roku o 32 117zł. Po analizie 

zgłaszanych potrzeb i składanych wniosków oraz pozytywnej opinii Powiatowej Społecznej 

Rady ds. Osób Niepełnosprawnych, w ramach rehabilitacji społecznej proponuje się podzielić 

środki na realizację zadań dotyczących dofinansowania sportu, kultury, rekreacji i turystyki 

osób niepełnosprawnych, zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne  

i środki pomocnicze, na dofinansowanie turnusów rehabilitacyjnych oraz likwidację barier 

architektonicznych, w komunikowaniu się i technicznych dla osób niepełnosprawnych.  

W ramach rehabilitacji zawodowej proponuje się podzielić środki na  zwrot kosztów 

wyposażenia stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej oraz na przyznanie osobom 

niepełnosprawnym środków na podjęcie działalności gospodarczej, rolniczej albo  

na wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej. Podział środków finansowych PFRON  

na powyższe zadania jest uzasadniony możliwościami finansowymi, potrzebami racjonalnego 

gospodarowania środkami oraz potrzebami wnioskodawców. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy są pytania do przedstawionego 

projektu uchwały Rady Powiatu.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie.  

 

Komisja 13 głosami za, przy 2 osobach nieobecnych przyjęła projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie określenia zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania w 2025 roku. 

 

Ad.6b 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-20240 /projekt uchwały Rady 

Powiatu w załączeniu- zał. nr 6 do protokołu/. 
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Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że w uchwale nr XI/47/2024 Rady 

Powiatu z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Gołdapskiego na lata 2025–2040, w załącznikach do tej uchwały dokonano  

następujących zmian: dochody ogółem zwiększono o kwotę 494 927,43 zł, w tym zwiększono 

dochody bieżące o kwotę 494 927,43 zł, a wydatki ogółem zwiększono o kwotę 612 927,43 zł, 

w tym wydatki bieżące zwiększono o kwotę 496 927,43 zł, wydatki majątkowe zwiększono  

o kwotę 116 000,00 zł. Deficyt budżetu po zmianach wynosi 263 327,84 zł. Wynik budżetu 

powiatu zamyka się deficytem w wysokości 263 327,84 zł, który planuje się pokryć 

przychodami z: niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, 

wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych  

ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach  

w kwocie 263 327,84 zł. Przychody budżetu wynoszą – 1 263 327,84 zł, są to: kredyty, pożyczki 

emisja papierów wartościowych – 100 000,00 zł, przychody jednostek samorządu 

terytorialnego z wynikających z rozliczenia środków określonych w art. 5 ust. 1 pkt 2 ustawy  

i dotacji na realizację programu, projektu lub zadania finansowanego z udziałem tych środków 

– 653 727,00 zł, niewykorzystane środki pieniężne na rachunku bieżącym budżetu, wynikające 

z rozliczenia dochodów i wydatków nimi finansowanych związane ze szczególnymi zasadami 

wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach w kwocie 0,00 zł oraz wolne środki, 

o których mowa w art. 217 ust.2 pkt 6 ustawy w kwocie 509 600,84 zł. Rozchody budżetu  

w kwocie 1 000 000,00 zł, z przeznaczeniem na wykup obligacji – 1 000 000,00 zł. Planowana 

kwota długu na koniec 2025 roku wynosi 13 360 000,00 zł, z tytułu wyemitowanych obligacji. 

Wskaźnik procentowy zadłużenia powiatu do planowanych dochodów ogółem wynosi  

21,52 %. W całym okresie prognozy Powiat Gołdapski spełnia relację, o której mowa  

w art. 243 ust. 1ustawy o finansach publicznych. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy są pytania do przedstawionego 

projektu uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie.  

 

Komisja 12 głosami za, 1 wstrzymującym się oraz przy 2 osobach nieobecnych przyjęła 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej  

na lata 2025-20240. 
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Ad.6c 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz przedstawiła projekt uchwały Rady Powiatu  

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Gołdapskiego w roku 2025 /projekt uchwały Rady Powiatu  

w załączeniu- zał. nr 7 do protokołu/. 

Skarbnik Powiatu Pani Bożena Radzewicz poinformowała, że jeśli chodzi o dochody  

w rozdziale „Lokalny transport zbiorowy” proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę 

713,68 zł w celu dostosowania dochodów do otrzymanych dotacji celowych na realizację zadań 

własnych Organizatora w zakresie przewozów autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej. W rozdziale „Ośrodki wsparcia” proponuje się zwiększenie planu dochodów  

o kwotę 31 744,00 zł w związku z pismem z dnia 27.02.2025 r. Warmińsko-Mazurskiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie PS-I.946.2.4.2025 o przyznaniu środków finansowych na 

realizację zadań związanych z rozwojem sieci domów dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet 

w ciąży.  W rozdziale „Rodziny zastępcze” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 

43 081,20 zł zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego Nr FB 31/2025  

z dnia 14 lutego 2025 r. z przeznaczeniem na realizację rządowego programu „Dofinansowanie 

wynagrodzeń pracowników jednostek wspierania rodziny i systemu pieczy zastępczej na lata 

2024-2027”. W rozdziale  „Poradnie psychologiczno-pedagogiczne, w tym poradnie 

specjalistyczne” proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 14 480,51 zł  w związku 

z wniesionym pozwem w dniu 10 września 2024r. i wyegzekwowaniem należnej zasądzonej 

kwoty poprzez nakaz zapłaty w postępowaniu upominawczym. Skarbnik Powiatu Pani Bożena 

Radzewicz powiedziała, że z kolei jeśli chodzi o wydatki to w rozdziale „Gospodarka gruntami 

i nieruchomościami” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 5 000,00 zł z związku 

ze zmianą klasyfikacji budżetowej dla wydatków z tytułu podatku od nieruchomości Starostwa 

Powiatowego w Gołdapi. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zwiększenie planu 

wydatków o kwotę 40 000,00 zł w związku z koniecznością dostosowania wydatków w roku 

2025 w stosunku do dochodów za rok 2024. W rozdziale „Komendy Powiatowe Policji” 

proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 8 000,00 zł oraz zmianę nazwy zadania 

inwestycyjnego z „Zakup samochodu osobowego segment C w wersji oznakowanej” na „Zakup 

samochodu osobowego segment C w wersji nieoznakowanej”. W rozdziale „Straż Graniczna” 

proponuje się przesunięcia środków w ramach posiadanego planu wydatków  

w celu prawidłowej realizacji zadań oraz zmianę zadania inwestycyjnego z „Zakup pomostu 

pływającego do cumowania łodzi patrolowej” na „Budowa pomostu do cumowania łodzi  

na potrzeby PSG w Gołdapi”. W rozdziale „Szkoły podstawowe specjalne” proponuje  

się zwiększenia planu wydatków o kwotę 186 609,66 zł na wypłatę dotacji dla szkoły 
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podstawowej. W rozdziale „Pozostała działalność” proponuje się zmniejszenie planu 

wydatków o kwotę 219 241,55 zł w celu zabezpieczenia środków na dofinansowanie zadania 

pn. „zakup samochodu osobowego segment C w wersji nieoznakowanej”, zabezpieczenie 

środków na zadanie inwestycyjne pn.: Przygotowanie dokumentacji technicznej dla zadania 

pn.: „ Przebudowa drogi powiatowej nr 1898N o przebiegu dr.woj.nr 651 ( Pluszkiejmy) – 

Budwiecie- Boczki”  oraz w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na opłatę 

składek za ubezpieczenie samochodu. W rozdziale „Poradnie psychologiczno-pedagogiczne,  

w tym poradnie specjalistyczne” proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę  

14 480,51zł w związku z koniecznością zabezpieczenia środków na opłacenie kosztów 

zastępstwa procesowego, kosztów egzekucyjnych i kosztów klauzuli wykonalności  

oraz zabezpieczenie środków na zakup szaf do gabinetów pedagogicznych i biurka  

do księgowości. W rozdziale „Ośrodki wsparcia” proponuje się zwiększenie planu wydatków 

o kwotę 39 680,00 zł zgodnie z pismem Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego  

w Olsztynie PS- I.946.2.4.2025 o przyznaniu środków finansowych na realizację zadań 

związanych z rozwojem sieci domów dla matek z małoletnimi dziećmi i kobiet w ciąży  

oraz w celu zabezpieczenia środków na wkład własny do realizacji zadania. Plan wydatków 

budżetu powiatu zwiększa się per saldo o kwotę 607 684,43 zł, a plan dochodów zwiększył  

się o kwotę 489 684,43 zł i po zmianach wynosi 62 072 234,99 zł. Plan wydatków zwiększył 

się o kwotę 607 684,43  zł i po zmianach wynosi 62 335 562,83 zł. Deficyt budżetu po zmianie 

wynosi 263 327,84 zł, przychody budżetu po zmianie wynoszą 1 263 327,84 zł, a rozchody  

1 000 000,00 zł. 

 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński zapytał czy są pytania do przedstawionego 

projektu uchwały Rady Powiatu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji przeprowadził głosowanie.  

 

Komisja 12 głosami za, 1 wstrzymującym się oraz przy 2 osobach nieobecnych przyjęła 

projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian budżetu Powiatu Gołdapskiego  

w roku 2025. 

 

Ad.7 

Sprawy bieżących nie zgłoszono. 
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Ad.8 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński poinformował, że Dyrektor Ośrodka Sportu  

i Rekreacji Pan Zbigniew Konobrocki walczy z ciężką chorobą. Przewodniczący Komisji  

Pan Piotr Mościński powiedział, że uważa, że jako radni powinni wykazać gest solidarności  

z nim. Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński dodał, że pracownicy Starostwa 

Powiatowego podjęli już taką zbiórkę. Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński 

poinformował, że na ostatnim meczu piłkarze Rominty wystąpili w specjalnych koszulkach 

oraz na bieżąco, na różnych aukcjach są zamieszczane przedmioty związane z klubem. 

Przewodniczący Komisji Pan Piotr Mościński powiedział, że cały dochód z następnego meczu 

oraz licytacji będzie przeznaczony na Pana Zbigniewa. Przewodniczący Komisji  

Pan Piotr Mościński podziękował Pani Sekretarz za zorganizowanie szkolenia dla radnych, 

które odbyło się w dniach 14-15 marca.  

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Piotr Rant powiedział, że chciałby przyłączyć  

się do podziękowań dla Pani Sekretarz oraz pracowników, którzy przygotowali wspólnie  

te szkolenie.  

 

Ad.9 

Wniosków komisja nie wypracowała.  

 

Ad.10 

Przewodniczący Komisji Stałej Rady Powiatu Pan Piotr Mościński podziękował za pracę  

oraz przybycie i zamknął XII (12) posiedzenie Komisji Stałej Rady Powiatu. 

 
Na tym protokół skończono. 

Protokół składa się z 9 stron kolejno ponumerowanych. 

 

                Przewodniczący Komisji  

         Planowania, Budżetu, Finansów,  

                       Promocji Powiatu, Gospodarki,  

          Ochrony Środowiska, Zdrowia,  

           Oświaty i Polityki Społecznej  

 

                                     Piotr Mościński   

 

 

Protokołowała: Monika Bruszewska 25.03.2025 r. 


